
 Číslo materiálu: 6/52 
Komise: Komise pro životní prostředí  

Datum :   21. 1. 2019 v 16,00 hodin, v zasedací místnosti MÚ Kutná Hora, 
Václavské náměstí, 1. patro 

Přítomni: 
 
 
Omluveni: 
Neomluveni: 

Martin Hlavatý, Milan Krčík, Tomáš Klail, Klára Kocmanová Ing. 
Lenka Dupalová, Luděk Kment, Ing. Karel Macek, Mgr. Jana 
Červená, RNDr. Ivo Šanc 
Josef Žáček 

Hosté Mgr. Vít Šnajdr - místostarosta 

Příští jednání: 11. 2. 2018 v 16,00 hod. v zasedací místnosti MÚ Kutná Hora, na 
adrese Václavské náměstí 182, 1. patro 

1) Návrh usnesení pro RM:                                                                                                         
 

I. b e r e   n a   v ě d o m í  zápis z 1. zasedání komise pro životní prostředí ze dne 21.1.2019 
II. jmenuje Martina Hlavatého předsedou komise pro životní prostředí 

 

                

2) program jednání komise včetně krátkého komentáře: 
 

a)     úvodní slovo – zapisovatel komise p.Šesták (odbor investic-technické oddělení, dále jen OI-TO) 
přivítal přítomné členy a zahájil jednání, proběhlo krátké představení jednotlivých členů komise. 
b)    Přítomní jednohlasně zvolili za předsedu komise pro životní prostředí p. Martina Hlavatého. 
c)    Pan Hlavatý představil návrh témat pro komisi ŽP 2018-2022 viz. příloha 

 P. Šanc by do návrhu dále přidal problematiku arsenu, čistotu vody ve vodní nádrži Vrchlice, 
využití dešťových vod. 

 Kvalita ovzduší – p. Hlavatý upozornil, že v poslední době dochází k zhoršení kvality ovzduší, 
kdy největší vliv mají lokální topeniště. 

 Likvidace odpadů – p. Hlavatý upozornil na nutnost vybrat místo pro deponii pro spalovnu 
v Mělníku. Koncepce zeleně – p. Šnajdr navrhl udělat celkovou koncepci veřejné zeleně, p. 
Hlavatý upozornil, že se komise snaží od roku 2000 koncepci udělat, p. Šesták upozornil, že se 
v letošním roce chystá pasportizace zeleně, kde by se částečně koncepce vytvořila. 

 P. Kment upozornil na kácení Městských lesů a rybníku v oblasti pramenišť, p. Macek navázal, 
že se nejspíše jednalo o kůrovcovou kalamitu, začala diskuze. 

 P. Dupalová navrhovala, aby se ke kontejnerovým stáním umístil harmonogram svozu odpadů 

 Komise začala diskutovat o využití dešťových vod, byly možnosti získat dotace na retenční 
nádrže. Pan Krčík upozornil, že na Kaňku nejsou žádné retenční nádrže, přitom by se mohla 
voda využit např. pro zálivku. 

 Komise se zabývala problematikou arsenu na Kaňku, kdy je potřeba dle p. Šance informační 
kampaň pro občany. 

 Pyrotechnika – pan Krčík upozornil na zábavní pyrotechniku, jak znečišťuje ovzduší, p. Hlavatý 
upozornil, že ostatní města mají pyrotechniku ošetřenou veřejnou vyhláškou 

 P. Dupalová navrhla v určitém období umístit kontejnery do zahrádkářských kolonii, aby měli 
zahrádkáři možnost likvidace bio odpadu a předcházelo se případnému spalování 

d)  projednání předložených projektů od p .Šestáka: 

 Volejbalové kurty – není v kompetenci komise, připomínky byly projednány na minulé komisi 

 Vybudování komunitního centra u OC Kaufland – členové komise souhlasí, podrobnosti budou 
členům komise představeny, až zástupce Kauflandu předloží projekt. 

 
e)  Zasedání bylo v 17:30 hodin ukončeno a bylo dohodnuto příští zasedání komise na 11.2.2018 v  
zasedací místnosti MÚ Kutná Hora, na adrese Václavské náměstí 182, 1. patro 
 

3) Připomínky, dotazy, návrhy k projednání v RM : 
 
 

 



4) Reakce rady města : 

Usnesení č. 124/19 k zápisu komise pro životní prostředí 
Rada města b e r e n a v ě d o m í 

a) zápis z 1. zasedání komise pro životní prostředí ze dne 21.1.2019 

b)jmenování pana Martina Hlavatého předsedou komise pro životní prostředí 

 

Zapsal: Bc. Milan Šesták                                       Elektronicky ověřil: Martin Hlavatý 


